
 Rozhovor                            
Peřimovský kvartet sourozenců Lukšových a Tiny Holcové se již několikrát předvedl nejen před 

domácím publikem, proto jsme se zeptali, jaké byly jejich začátky a jaké mají plány do budoucna. 
 

Kdo vlastně přišel s myšlenkou vytvořit pěvecký soubor? 
Jenda: Myšlenka, ţe mladí z Peřimova by zpěvem a hudbou dělali radost druhým lidem, mě drţí 

uţ od dětství. Přál jsem si, abychom se takto občas sešli… Sen se splnil a jsem za to moc rád;)! 
Ivanka: Pokud mě paměť neklame, tak první počin bylo pozvání od pana profesora Koudelky, 

aby s ním Péťa vystoupil na vánočním jarmarku v Jilemnici v roce 2005, pak jsme se přidali s 
Jendou. Rok nato jsme uţ vystupovali jako sourozenecké trio na vánočním koncertu v hrobce 
v Horní Branné. Na vánočním koncertě v mříčenském kostele v roce 2007 si nás byla poslechnout 
také Tina, která se mě po koncertě zeptala, jestli by s námi také nemohla zpívat. Samozřejmě, ţe 
jsme neváhali a vzali jsme ji mezi sebe… a dodnes toho nelitujeme:o). 

Jenda: Tina má moc pěkný hlas! 
 

Kde všude jste už vystupovali? Na co máte nejhezčí vzpomínky? 
Ivanka: Vystupovali jsme v Peřimově, Mříčné, Kundraticích a Horní Branné. Kaţdý koncert je 

něčím jedinečný, proto lze těţko říct, na co mám nejhezčí vzpomínky. Moţná, ţe to byl první 
koncert v Peřimově. Tehdy jsme ještě pořádně nevěděli, „do čeho jdem“ a jaký bude ohlas místních. 
O to větší byla radost, kdyţ jsme po skončení koncertu slyšeli nadmíru pozitivní ohlasy. 

Jenda: Souhlasím s Ivčou. Velmi silné jsou pro mě koncerty v mříčenském kostele. Ta 
atmosféra, to místo a ti lidé… Je nádhera vidět plný kostel. A ti lidé přišli často právě proto, ţe nás 
chtěli povzbudit, a my zase chceme udělat radost jim. Na vánočním koncertě 26. prosince 2008 zde 
bylo kolem 170 lidí a na opravu věţe kostela se vybralo 17 200 Kč. To se to zpívá;). Jinak máme i 
spoustu jiných aktivit, tak je to těţké časově skloubit, ale bylo nám naznačeno, ţe by si nás také 
rádi poslechli i v Horních Štěpanicích, Levínské Olešnici, na svatbě v kostele v Nové Pace… 
 

Jaký je váš repertoár? Které písně vám „sedí“ nejvíc? 
Ivanka: Jak jste jiţ mnozí mohli slyšet, náš repertoár je velice různorodý – od moderních 

písniček přes lidovky aţ ke koledám. A jelikoţ jsme veselá kopa, tak nám nejvíce sedí takové rychlé 
ţivé písničky, kde si můţeme i trochu „zablbnout“, popř. zatancovat. :o) 
 

Nemáte obavu, že s přechodem „dívčí“ části kvarteta na jinou školu bude secvičování 
obtížnější? Scházíte se nějak pravidelně, nebo podle potřeby? 

Jenda: Scházíme se podle potřeby, tj. určitou dobu před nějakým vystoupením. Vybereme 
písničky, které bychom mohli zazpívat, a s blíţícím se koncertem roste počet našich zkoušek. 
Ohledně prvního dotazu: Obavu nemám. Já a Péťa jsme přes týden také pryč, takţe naše zkoušky 
se odehrávají většinou o víkendech a to snad můţe zůstat i nadále. 
 

Pomáhá vám s přípravou na koncert někdo další? Na posledním vystoupení v mříčenském 
kostele jsme např. mohli vidět a slyšet bývalého profesora jilemnického gymnázia p. F. Koudelku… 

Ivanka: To byla taková naše premiéra, pozvali jsme si hosty a oni nezklamali a naše pozvání 
přijali. Nějaké písničky jsme nacvičili společně a něco si připravili hosté sami. Doufám, ţe takováto 
skvělá spolupráce nebyla spoluprací poslední. 

Jenda: Nebýt Františka Koudelky z Horní Branné, tak bychom nezačali zpívat, netroufli bychom 
si. A kdyţ vidíme, ţe lidé chápou náš úmysl, ţe nechceme „machrovat“, ale chceme druhým dělat 
radost, pak máme motivaci pokračovat. 
 

Kdy plánujete další vystoupení? Jaké plány máte do budoucna? 
Jenda: Chtěli bychom pokračovat vánočními koncerty a i přes rok snad vznikne nějaké 

vystoupení s moderními písněmi. 
Ivanka: Také se mezi námi zrodila odváţná myšlenka natočit CD. Díky pomoci OÚ Peřimov se to 

snad podaří uskutečnit. 
Jenda: Děkujeme za moţnost podělit se o tuto naši radost s ostatními. Přejeme Vám všem 

krásné radostné dny a těšíme se na viděnou nejen při našich dalších vystoupeních! 
 

Děkujeme za odpovědi a přejeme, aby vám vydržela radost ze společného vystupování. 
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                      Vánoční koncert V Klubu 
 

Váţení spoluobčané, 
jsme téměř na začátku roku a to je období sestavování rozpočtu na letošní rok. Plánujeme 
provést jednu větší akci - a to opravu cesty od Kříţků k Horáčkovým a zároveň odbočku z této 
cesty po Kurfiřtovu stodolu. Protoţe oprava cesty je zařazena do Programu obnovy venkova, 
zkusíme poţádat o dotaci z grantového fondu Libereckého kraje. Je to akce neinvestiční, a tudíţ 
se na ni nemusí ţádat stavební povolení. Další prací bude zhotovení zámkové dlaţby před naší 
Klubovnou. Tuto akci bychom chtěli provést hned v jarním období zároveň s výměnou pěti kusů 
oken v přízemí Klubu. V rozpočtu se ještě počítá s nákupem pěti kusů zásahových obleků 
v hodnotě 100 tis. Kč pro náš SDH. Tento nákup bude z 60% sponzorován záchranným sborem 
Libereckého kraje. 

Diskuze k územnímu plánu se uskuteční hned poté, co bude ukončeno jeho projednávání 
všemi zúčastněnými orgány Městského úřadu Jilemnice. K debatě o rozpočtu obce Vás všechny 
zvu na veřejné zasedání obecního zastupitelstva dne 27. února 2009 od 19 hodin v místním 
pohostinství V Klubu. Dále bych Vás všechny chtěla pozvat opět do našeho Klubu dne 7. 3. 
2009 od 16 hodin na zhlédnutí čtyř ročníků Peřimovské letní a zimní desítky, kde budeme 
vzpomínat, jak jsme téměř před 30 lety byli ještě mladí. Přijďte a pozvěte známé, určitě to bude 
krásné odpoledne. Kopie záznamu na DVD budou k prodeji přímo na místě. Do třetice Vás 
všechny zveme opět do Klubu 21. 3. 2009 od 17 hodin, kdy proběhne posezení spojené 
s vyprávěním prof. ing. Mirka Václavíka o jeho pracovních cestách po Číně. Přijďte si 
poslechnout povídání o jiných zvycích a mravech tak vzdáleného národa. 

Nakonec Vám ještě nabízíme zájezd do Prahy na muzikál Mona Lisa, který se hraje 
v divadle Broadway 18. 4. 2009. Zájemci se mohou přihlásit u pí Kobrové do vyprodání nám 
přenechaných vstupenek. 

Bohuslava Holubcová, starostka obce 



Z obecního úřadu                         
 

 

Srdečně zveme všechny občany na 

veřejné zasedání obecního zastupitelstva, 
které se uskuteční 

v pátek 27. února 2009 v 19.00 v hostinci V Klubu. 
Na programu bude obecní rozpočet na rok 2009. 

 

 
 

Návrh obecního rozpočtu na rok 2009: 
 

Příjmy  v Kč Výdaje  v  Kč 

Daň z přidané hodnoty 715 000 Oprava cest 730 000 

Daň z příjmu práv. osob 525 000 Odměny 230 000 

Daň ze závislé činnosti 342 000 Ostatní sluţby (školné) 189 420 

Prodej pozemků 275 000 Elektrická energie 170 000 

Daň z nemovitosti 142 000 Zámková dlaţba 150 000 

Nájemné – nebytové prostory 112 000 Okna + dveře 150 000 

Odpady 104 000 JPO 120 000 

Daň z příjmu fyzických osob 62 000 Odpady 120 000 

Elektřina - zálohy 80 000 Územní plán 119 000 

Nájemné - byty 31 800 Zaměstnanec 95 000 

Dotace úřadu práce 9 000 Nákup materiálu 52 670 

Příspěvek na výkon správy 7 400 OSSZ + VZP 50 000 

Poplatek ze psů 2 800 Dohody 40 000 

Nájem pozemků 2 000 Elektrická energie + osvětlení 35 000 

Celkem 2 410 000 Protahování cest 25 000 

Rozpočet bude v průběhu roku upravován 
rozpočtovými opatřeními o částku přijatých 
dotací a o částky vyplaceného školství. 
Rozpočet je vyrovnaný bez potřeby zapojení 
přebytku minulých let. Přebytek zůstává na 
účtu ve výši 327 031,73 Kč. Tyto prostředky 
lze v případě potřeby zapojit do rozpočtu 
daného roku nebo ponechat pro příští 
období. 

Daně, poplatky, sluţby bank 23 500 

Drobný hmotný majetek 20 000 

Telefon, internet 20 000 

Dopravní obsluţnost 19 530 

Zákony, knihovna 15 000 

Členský příspěvek svazku obcí 10 580 

Jubilea, noví občánci 10 000 

STP, diabetici, Peřimovská X. 8 300 

Úprava zeleně 7 000 

Celkem 2 410 000 

 
 

Odpady: 
Připomínáme povinnost všech občanů, kteří jsou přihlášeni 

k trvalému pobytu v Peřimově, uhradit poplatek za odpady na rok 
2009. Jeho výše pro jednoho poplatníka zůstává 400 Kč/rok. Za děti do 
18 let a studující přechodně bydlící mimo obec zůstává poloviční 
poplatek, tj. 200Kč/rok. Majitelé rekreačních objektů jsou povinni uhradit 
částku 400 Kč/rok. V ceně poplatku jsou i další sluţby spojené s likvidací 
odpadů, zejména svoz nebezpečného odpadu. Poplatek je splatný ve 
dvou splátkách do 30. 4. a 30. 9., ale můţe být uhrazen i jednorázově. 
Částka můţe být zaplacena v hotovosti na OÚ, bankovním převodem na 
číslo účtu 10027-581/0100 nebo poštovní poukázkou vţdy s uvedením čp. jako variabilního 
symbolu. Bez čp. nelze určit, kdo uvedenou částku zaplatil! 

V roce 2008 jsme za odpady zaplatili 104 tis. Kč, z nichţ 61 tis. bylo vybráno na poplatcích, 
20 tis. Kč obdrţela obec od firmy EKO-KOM za tříděný odpad (sklo, papír, plasty, kov, tetrapaky) a 
23 tis. Kč doplatila obec ze svého rozpočtu. Např. obec Mříčná doplácela za odpady v roce 2008 
150 tis. Kč. 

Zpráva o stavu veřejného pořádku v obci Peřimov za rok 2008: 
 

Na území naší obce došlo v loňském roce ke spáchání osmi trestných činů. Ve srovnání 
s rokem 2007 došlo k výraznému nárůstu trestné činnosti, neboť tehdy nebyl evidován ţádný 
trestný čin. Policie ČR objasnila čtyři trestné činy především majetkové povahy. Jako v minulých 
obdobích se jednalo zejména o krádeţe věcí a vloupání do objektů situovaných v okrajové části 
obce, zejména v areálu ZD Mříčná – Peřimov. 

Přestupky proti majetku byly spáchány pouze dva (loni byly evidovány tři), ale bohuţel se je 
nepodařilo objasnit. 

 
 

Tříkrálová sbírka 2009 vynesla ve Mříčné a v Peřimově 20 807 Kč (loni 
14 504,50 Kč a předloni pouze 4 436 Kč), na celém Jilemnicku pak téměř 
200 000 Kč (loni 157 000 Kč). Je povzbuzující, ţe se štědrost občanů zvyšuje, 
protoţe nikdy nevíme, kdy budeme pomoc potřebovat my. Poděkování si 
zaslouţí všichni, kteří s kasičkou trpělivě obcházeli naše domovy (Lukšovi, Holcovi, Váňovi, 
Zemánkovi), a samozřejmě ti, kteří do kasičky přispěli. Výtěţek sbírky bude pouţit na pomoc lidem 
v nouzi, humanitární sklad ošacení, občanskou poradnu a mateřské centrum. 

Zdroj: http://www.charita.jilemnicko.cz/sbirky.php 
 

 
Kulturní akce plánované v Klubu: 
 

 7. března 2009 od 16 hodin – promítání dvd z Peřimovských desítek 
 21. března 2009 od 17 hodin - posezení s  prof. ing. Mirkem Václavíkem  

(vyprávění o jeho pracovních cestách po Číně) 
Přiďte pobejt! 

 
 

Společenská kronika                        
 

Pohyb obyvatelstva v roce 2008: 
 

Narození:             Úmrtí: 
Marcel Ţidek (19. 3. 2008), čp. 121      Petr Pošepný (21. 2. 2008), čp. 50 
Natálie Milotová (15. 6. 2008), čp. 121     Jaroslav Novotný (26. 7. 2008), čp. 67 
Alena Holubcová (31. 12. 2008), čp. 83 
 

Přistěhovaní:            Odstěhovaní: 
Martin Šolc (12. 11. 2008), čp. 145      Kristína Bakešová (27. 2. 2008), čp. 11 
Markéta Šolcová (12. 11. 2008), čp. 145    Natálie Červinková (27. 2. 2008), čp. 11 
Jiří Váňa (12. 11. 2008), čp. 145      Miloš Holubec (16. 1. 2008), čp. 83 
Veronika Váňová (12. 11. 2008), čp. 145    Martina Kurfiřtová (26. 11. 2008), čp. 107 
Jana Váňová Šolcová (12. 11. 2008), čp. 145  Jiří Malý (25. 2. 2008), čp. 29 

Marie Pošepná (22. 5. 2008), čp. 50 
Josef Šorfa (24. 11. 2008), čp. 95 
Pavla Zemánková (14. 7. 2008), čp. 7 

 

Novým občánkem Peřimova se v samém závěru roku stala Alenka Holubcová, 
čp. 83. Přejeme jí hodně zdraví, rodičům a prarodičům lásku a radost při její 
výchově. 

 

 Celkový počet obyvatel klesl oproti loňskému stavu z 214 na 212 obyvatel. 
 

Jubilující občané v roce 2009: 
 

70 let:  Anna Richtrová (26. 4.) 
75 let:  Jaroslav Nechanický (7. 4.) 

Jaroslav Vejnar (29. 10.) 
80 let:  Bohuslav Koudelka (13. 8.) 
   Miluše Novotná (16. 8.) 
96 let:  Marie Novotná (20. 9.) – nejstarší občanka Peřimova 
 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme a přejeme pevné zdraví a hodně štěstí do dalších let. 

http://www.charita.jilemnicko.cz/sbirky.php

